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ÅRSMELDING FOR 2008 
2008 var foreininga sitt femte ordinære driftsår. Anlegget fungerer godt. Skjong båtforening har 
låge driftskostnader, god kostnadskontroll og har styrka økonomien sin i 2008. Medlemmane er 
generelt flinke til å stille på dugnad når dei vert spurde om det. Rekneskapen vert lagd fram på 
årsmøtet, og dens hovedtall er og lagd fram på heimesida: www.skjonghamna.com 
 
 
Medlemmar og båtplassar : 
Vi har i løpet av 2008 fått 5 flere medlemmer. Ved utgangen av året var vi 71 medlemmar i 
foreininga. 22 medlemmer står på venteliste.  
 
 
Hovudoppgåva for styret og medlemmane i 2008 har vore : 

• Utviding av hamna. Det er skissert et forslag til utviding, og vi er i dialog med Giske 
Fiskarlag om å komme til ei løsning som gagner alle. Kystverket er og kontakta for å 
undersøke muligheiter for å ta over moloen i si heilheit.  

• Generelt vedlikehald 
 
 
Styret i 2008 : 
Formann :   Ronald Nordstrand 
Nestformann / skrivar  Henrik Bakken 
Kasserer   Arne Klykken 
Styremedlem   Leif Arne Valderhaug 
Styremedlem   Trond Remøy 
Varamedlemmar  Trygve Bergem, Arne Johnsen 
 
Det har vore haldt eitt medlemsmøte og eitt styremøte i 2008 
 
 
Valderøy 02.02.09 
Styret 
 
 
 
 
 


